
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PROPOSTA PER A FER DE PREFERÈNCIA PER ALS VIANANTS EL PRIMER TRAM DEL 
CARRER ALACANT 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga 

favorablement a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

El primer tram del carrer Alacant, el que comença amb la intersecció amb el carrer La 

Torre i connecta amb les escales del Barranquet, presenta a hores d’ara les 

característiques següents: té unes voreres extremadament estretes, no disposa de 

zones d’aparcament i solapa la seua funció com a via de trànsit per a vehicles amb la 

continuació del carrer La Torre. 

Diversos veïns han fet arribar a Compromís per Xixona la dificultat que es troben a 

l’hora de passejar per eixe tram amb cotxets de bebé o el poc recer que hi ha en les 

voreres per a xiquets i majors. 

A més, estes circumstàncies s’uneixen a les queixes que alguns veïns han presentat 

formalment respecte a l’ús d’esta via com a pista de pilota valenciana. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta la següent 

Pregunta 

Es pot dedicar una assignació dels pressupostos d’enguany (o, si no fóra possible, dels 

pressupostos del pròxim any) per a convertir esta via com a d’ús preferent per a 

vianants, amb paviment unificat de rajola, espai per a carril bici, bancs i jardineres, i 

accés exclusiu per als residents que deixen els cotxes als garatges? 

 

 

Xixona, 26 de juny de 2015 


